
 

 

1. juni 2018 

    

I medfør af § 37 stk. 1 i forretningsorden for Inatsisartut fremsætter jeg følgende spørgsmål til 

Naalakkersuisut: 

  

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

Hvilke planer har Naalakkersuisut for at gøre noget ved det i årevis tilbagevendende problem 

omkring manglende indhandlingsmuligheder, ikke mindst i Kangaatsiaq området og dets 

omkringliggende bygder? 

(Medlem af Inatsisartut, Nikkulaat Jeremiassen, Siumut) 

 

Begrundelse: 

Vort Lands primære erhverv er indtil i dag udelukkende baseret på fiskeriet, hvilket dermed er vor 

vigtigste indtægtskilde og er samtidig grundlaget for handel og eksport med udlandet. 

 

Jeg vil derfor gerne have oplyst hvilke planer der foreligger på baggrund af de tilbagevendende 

problemer, som vi konstant søger løsning på? Det er jo ikke tilfældigt, at dette fænomen vender 

tilbage hvert eneste år på dette tidspunkt og vil derfor også vende tilbage til næste år. 

 

Nu starter således indhandlingsbegrænsningerne, og vil stå på indtil starten af næste år. 

 

Jeg ønsker, at få svar indenfor 10 på hinanden følgende arbejdsdage. 

 


